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Abstract (en)
[origin: WO2022023052A1] In summary, the invention relates to a method for coating a fiber material (10), more particularly a nonwoven fabric,
with a manganese oxide, to a method for producing an antiviral and antibacterial layer, and to a fiber material having manganese oxide. In order
to increase the proportion of manganese(IV) oxide on the fiber material (10), the following steps are proposed: - applying a manganese oxide
precipitate to the fiber material; - drying the manganese oxide precipitate; - oxidizing the manganese oxide precipitate by means of an oxygen
plasma at a temperature below 200°C, more particularly below 160°C, so that a manganese(IV) oxide layer amounting to at least 70 wt.% with
respect to the manganese oxide precipitate is formed.

Abstract (de)
Zusammenfassend betrifft die Erfindung ein Verfahren zum Beschichten eines Fasermaterials (10), insbesondere eines Vlies, mit einem
Manganoxid, ein Verfahren zum Erzeugen einer Antiviralen und Antibakteriellen Schicht sowie ein Fasermaterial mit Manganoxid. Um den Anteil
an Mangan (IV)-oxid auf dem Fasermaterial (10) zu erhöhen werden die Schritte vorgeschlagen:- Aufbringen eines Manganoxid-Präzipitats auf
das Fasermaterial,- Trocknen des Manganoxid-Präzipitats,- Oxidieren des Manganoxid-Präzipitats bei einer Temperatur unterhalb von 200°C,
insbesondere unterhalb von 160°C, sodass sich eine Mangan (IV)oxid-Schicht mit mindestens 70 Gew.% bzgl. des Manganoxid-Präzipitats
ausbildet.
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